

internet essentials

Xfinity 的 Internet Essentials 以低廉的月费为合格家庭提供可高速住家网络。您可获得快速可靠的网络,Internet Essentials 速度最高 75 Mbps,Internet Essentials Plus速度最高 100 Mbps,无需支付取消费用,设备无需额外费用。

如果您参加 SNAP/EBT、Medicaid 或全国学校午餐等计划,请立即申请。如需更多资格信息,请访问 xfinity.com/getIE。

无需信用检查, 无需定期合同, 轻松开始享用。

Internet Essentials:

\$14⁹⁵

在家工作、网上学习、进行视频通话和 远程医疗就诊等

Internet Essentials Plus:

\$29⁹⁵

在家工作、网上学习、观看流媒体电影和节目等,均可同时进行

即刻申请

- □ 访问 xfinity.com/getIE
- 致电 1-844-963-0231
- 前往 Xfinity 商店
- 用手机相机扫码
 需要支付标准数据费用。



xfinity

适用限制规定。并非在所有地区提供。仅限年满 18 岁或以上符合某些资格标准的 Internet Essentials ("IE") 居民客户。价格在 2025 年 1 月 1 日或之前有效。 如果确定客户不再符合参加 IE 计划的资格,将对所选 Internet 服务收取常规费率。受 Internet Essentials 计划条款和条件约束。专业安装另外收费。广告价格适用于一个插口。实际速度可能会不同,且不予保证。如需了解影响速度的因素,请访问 xfinity.com/networkmanagement。 ©2025 Comcast. 版权所有。



internet essentials

Internet Essentials from Xfinity offers qualifying households high-speed home internet for a low monthly price. You can get fast, reliable speeds **up to**75 Mbps with Internet Essentials or **up**to 100 Mbps with Internet Essentials Plus, with no cancellation fees and equipment included at no additional cost.

Apply today if you participate in programs like SNAP/EBT, Medicaid, or the National School Lunch Program. For more eligibility information, visit xfinity.com/getIE.

Getting started is easy, with no credit check and no term contract.

Internet Essentials:

\$14 95
Per Month

Work from home, learn online, make video calls and telehealth visits, and more

Internet Essentials Plus:

\$2995 Per Month

Work from home, learn online, stream movies and shows, and more – all at the same time

Apply now

- ☐ Go to **xfinity.com/getIE**
- & Call 1-844-963-0231
- ♦ Visit an Xfinity store
- Scan the code with your phone's camera Standard data charges apply.



xfinity

Restrictions apply. Not available in all areas. Limited to Internet Essentials ("IE") residential customers 18 years of age or older meeting certain eligibility criteria. Pricing effective on or before 1/1/25. If a customer is determined to be no longer eligible for the IE program, regular rates will apply to the selected internet service. Subject to Internet Essentials program terms and conditions. Professional installation extra. Advertised price applies to a single outlet. Actual speeds vary and are not guaranteed. For factors affecting speed visit xfinity.com/networkmanagement. ©2025 Comcast. All rights reserved.